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 Verslag van de openbare vergadering van de 
 Commissie Samen wonen, gehouden op 
 dinsdag 11 maart 2008 in het Gemeentehuis. 
  
 Aanwezig:  
 De heer V.A. Smit (voorzitter) 
 De heer B.S.M. Sepers (commissiegriffier) 
 Alle fracties zijn vertegenwoordigd m.u.v. de fracties van Lokaal Sociaal en Ridderkerks Belang 
 Wethouders E.M. den Boef en P.J.H.M. de Koning 
  

Tevens aanwezig:  
De heren M. Maaskant en H. van den Berge (afdeling Stedelijk Beheer) 
De heren E. Vuik en P. Bakker (afdeling Financiën en Control) 
Mevrouw E. Wever (Waterschap Hollandse Delta) 
 

 1. Opening 
 De heer Smit opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 
  
 2. Mededelingen  
 Geen. 
  
 3. Spreekrecht voor hen die zich hebben aangemeld 
 Er zijn twee insprekers. De bijdragen zijn als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

 
1. De heer Osinga, voorzitter Freshworld Barendrecht, over de verkeersproblematiek Veren 

Ambacht. 
 
Aan de heer Osinga wordt onder meer gevraagd naar de benodigde ruimte voor een 
wachtparkeerterrein, de reden van het parkeerverbod en de meerwaarde van Publiek Private 
Samenwerking. De heer Osinga meldt dat er een wachtparkeerterrein voor een grotere regio dan 
alleen Ridderkerk zou moeten komen waar getankt kan worden en een restaurant is. Er is een 
parkeerverbod omdat bedrijven verplicht zijn op grond van het bestemmingsplan te parkeren op 
eigen terrein. Echter parkeren op eigen terrein blijkt vaak niet te kunnen. Voor het realiseren van 
verkeersmaatregelen en het onderhoud van openbare ruimten kan een PPS-constructie voordelig 
zijn voor gemeente en bedrijven. Veel gronden zijn in eigendom van de bedrijven en niet van de 
gemeente. 
 
Wethouder De Koning meldt dat het college recentelijk een bezoek heeft gebracht aan Bakker 
Barendrecht waarbij de verkeersproblematiek aan de orde is gekomen. Gekeken is naar mogelijke 
oplossingen zoals het verruimen van de Handelsweg en het instellen van een parkeerverbod op 
deze weg. Ook naar de genoemde wens om een wachtparkeerterrein te realiseren wordt op dit 
moment gekeken. Hiervoor is een locatie op het oog langs de A15.  
 

2. Mevrouw Van Nes, voorzitter wijkoverleg Rijsoord, over de schoolmeesterswoning Rijsoord. 
  
 4. Vaststelling verslag vergadering commissie Samen wonen van 12 februari 2008 
 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Het vastgestelde verslag zal ter afdoening van de brief 

van de heer Blaauw aan hem worden toegezonden.  
  
 Ten aanzien van de Lijst van toezeggingen worden de volgende opmerkingen gemaakt. 

- Toezegging 2, Verkoop pand Noordstraat: in april is meer nieuws te melden  
- Toezegging 4, Divers: Aanbodsysteem komt in april.  
 

 Ten aanzien van de Lijst van aandachtspunten worden de volgende opmerkingen gemaakt. 
- Actiepunt 2, Startbrief Slikkerveer: Staat voor vanavond geagendeerd. In navolging van de 

door de raad aangenomen motie (nummer 2008-76) besluit de commissie om de Startbrief 
te agenderen voor alle commissievergaderingen in 2008. 

- Actiepunt 3, Schoolmeesterswoning Rijsoord: Staat voor vanavond geagendeerd en kan 
worden geschrapt.  
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 5. Waterplan Ridderkerk 2008-2012 
 Mevrouw De Waard vraagt onder meer naar het opnemen van de lasten in de begroting en het 

meervoudig gebruik van m2. Wethouder De Koning antwoordt dat ten tijde van het opstellen van de 
begroting de exacte bedragen nog niet bekend waren. Wel is het Waterplan in de begroting 
aangekondigd. Het meervoudig gebruik van m2 is in dit Waterplan beperkt. Naar de toekomst toe 
wordt bijvoorbeeld wel gekeken naar mogelijkheden zoals drijvend wonen of naar het benutten van 
een parkeerterrein als tijdelijke overloop van water.  
 
De heer Van der Spoel vraagt onder meer naar het opnemen van het Waterplan in de 
risicoparagraaf van de begroting en naar de verdeling van de lasten. Wethouder De Koning 
antwoordt dat alleen geldelijke risico’s worden opgenomen in de risicoparagraaf. Het Waterplan 
kent een risico in het halen van de doelen en niet in geld. De verdeling van de lasten voor dit plan is 
gebaseerd op eigenaarschap. De eigenaar betaalt. 
 
In reactie op vragen van mevrouw Korteweg, antwoordt wethouder De Koning dat er gesproken kan 
worden van acceptabele wateroverlast als bij veel neerslag wel de straten onderlopen maar niet de 
kelders. Het plan gaat uit van een toename van 10% neerslag in de komende tijd. Wat de werkelijke 
toename zal zijn is onbekend.  
 
De heer Lagendijk vraagt waarom het gebruik van kantelstuwen in de Blaakwetering wordt 
gehandhaafd terwijl dit problemen oplevert voor de waterstand langs de Kievitsweg. Wethouder De 
Koning legt uit dat maatregelen worden genomen zoals het vergroten van de duikers. Het effect van 
het vergroten van de duikers kan gemeten worden bij veel regenval. Indien de problemen blijven, 
kan alsnog gekeken worden naar aanvullende maatregelen zoals het wijzigen van de kantelstuwen.  
 
Wethouder De Koning antwoordt op vragen van de heer Neuschwander dat met de realisatie van 
10 ha waterberging de ergste problemen mogelijk al zijn opgelost. Het is maar de vraag of een 
totaal van 29,2 ha waterberging gerealiseerd moet worden. Het verschil tussen het gevraagde 
krediet van € 880.250 en de totale kosten € 1.138.750 heeft te maken met het verschil in 
kostensoort. De investeringskosten zijn € 880.250. Het restant van € 258.500 zijn kosten die direct 
ten laste dienen te worden gebracht van de exploitatie.  
  

 Advies: VOOR DEBAT naar de raad.  
  
 6. Gemeentelijk Rioleringsplan 2008-2011 
 De heer Van Pelt vraagt onder meer naar de afvoer van het hemelwater in het Centrum, het 

rioolgemaal aan de Benedenrijweg en naar de genoemde bedragen in het raadsvoorstel. 
Wethouder Den Boef meldt dat de bebouwing in het Centrum voor de afvoer van het hemelwater 
niet is gekoppeld aan het riool vanwege het gebruik van koperen afwerking van de daken. Het 
rioolgemaal aan de Benedenrijweg zal worden vervangen. De stankontwikkeling zal daardoor 
verdwijnen. De kosten voor het Rioleringsplan worden gedekt uit de tarieven en verloopt budgettair 
neutraal. In totaal wordt een krediet gevraagd van € 9.572.285. Dit bedrag is exclusief het reeds 
beschikbaar gestelde budget ter beperking van wateroverlast en exclusief de jaarlijkse dotatie van € 
50.000 aan de voorziening onderhoud riolering. Aan de inwoners zal uitgelegd moeten worden 
waaraan de gelden worden besteed.  
 

 In reactie op vragen van de heren Van Houcke en Neuschwander legt wethouder De Koning uit dat 
het oplossen van de wateroverlast een complex vraagstuk is. Verlagen van het grondwaterpeil zou 
bijvoorbeeld eventueel paalrot als gevolg kunnen hebben. Het is zoeken naar maatregelen om aan 
de ene kant wateroverlast en om aan de andere kant negatieve effecten van de maatregelen te 
voorkomen. 
 
Met alle maatregelen die in het Rioleringsplan 2008-2011 worden voorgenomen, is het de 
verwachting dat Ridderkerk op de goede weg is om de problemen met water in Slikkerveer Zuidoost 
op te lossen. Aangezien de gemeente in deze wijk weinig grond in eigendom heeft zal met de 
eigenaren overlegd moeten worden over te nemen maatregelen ter voorkoming van wateroverlast.  
 

 Advies: VOOR DEBAT naar de raad.  
  
 7. Locatie verpleeghuisvoorziening Bolnes 
 Wethouder Den Boef legt uit dat de vraag naar een verpleeghuisvoorziening bij de Noordhave niet 
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nieuw is. Op de huidige locatie van de Noordhave is de bouw niet mogelijk. Voor de voorziening zou 
een vleugel van het pand gesloopt moeten worden. Dit is financieel niet haalbaar. Voor Bolnes zou 
de voorziening een belangrijke aanvulling zijn. Er is gekeken naar alternatieve locaties, maar gezien 
de tijdsdruk is deze locatie aan de Generaal Smutsstraat de beste optie. Gezien het feit dat de 
hoeveelheid groen in Bolnes afneemt, is het de wens om de voorziening zoveel mogelijk in een 
groene setting te plaatsen.  
 

A Wethouder Den Boef zegt toe de uitwerking van de bouwplannen ter inzage te leggen voor de 
commissie.  
 

 Advies: TER VASTSTELLING naar de raad.  
  
 8. Stand van zaken Startbrief Slikkerveer Zuidoost 
 Wethouder De Koning heeft met de winkeliers persoonlijk gesproken en heeft de resultaten 

teruggekoppeld aan Woonvisie. Het college heeft Woonvisie en de winkeliers voorgesteld een 
bemiddelaar aan te stellen. Op deze manier kan op korte termijn resultaat worden behaald. Over de 
kosten van de bemiddeling zijn nog geen afspraken gemaakt. Het college zal de voortgang volgen.  
 

 De heer Van Houcke heeft onder meer vragen gesteld over de terugkeergarantie, tijdpad, asbest en 
de nieuwsbrief. Wethouder De Koning antwoordt dat de Startbrief de afspraken ten aanzien van de 
terugkeergarantie vermeldt zoals deze zijn gemaakt tussen Woonvisie en de bewoners. Over het 
tijdpad meldt wethouder De Koning dat hierover in de volgende nieuwsbrief meer informatie zal 
staan. De raad ontvangt de nieuwsbrief (via de griffie). Bekend is dat in enkele woningen asbest zit. 
Bij de sloopvergunning hoort een asbestinvesteringsrapport waarin de verwijdering van het asbest 
geregeld wordt.  
 

 In reactie op vragen van de heren Japenga en Van Houcke legt wethouder De Koning uit dat het 
beleid van Ridderkerk erop is gericht om in de vier winkelcentra te investeren en om de bestaande 
winkelstrips te faciliteren. Onder faciliteren wordt verstaan het behouden van de winkelstrips door 
het vaststellen van bestemmings- en stedelijke ontwikkelingsplannen, het zorgen voor 
parkeergelegenheid en het aankleden van de openbare ruimte. 
 

 De heer Roodenburg vraagt naar de gevolgen van de (sloop- en bouw)werkzaamheden voor 
gebouwen die niet onderheid zijn. Wethouder De Koning antwoordt dat Woonvisie deze situatie 
nauw in de gaten houdt. In een volgende nieuwsbrief zal bekend worden gemaakt om welke 
woningen het gaat. Voor een aansprakelijkheidstelling dient men zich te wenden tot Woonvisie. 
 

 De Startbrief zal worden geactualiseerd op het moment dat (een verzameling van) concrete 
informatie beschikbaar is.  

  
 9. Stand van zaken schoolmeesterswoning Rijsoord 
 
 
 
 
 
 
 

De heer Van Pelt is van mening dat de renovatie van de schoolmeesterswoning lang op zich laat 
wachten en vraagt zich af of en wanneer met de renovatie wordt gestart. Wethouder Den Boef geeft 
de huidige situatie weer en geeft aan dat de onderhandelingen zich nu in het eindstadium bevinden. 
Een onderdeel waarop de onderhandelingen kunnen stuklopen zijn de financiën. De renovatie is erg 
duur waardoor de opbrengst van de verkoop laag uitvalt. Indien niet met de huidige aannemer tot 
een overeenkomst kan worden gekomen zal er gezocht moeten worden naar een andere 
aannemer.  
 

A Wethouder Den Boef zegt toe de (bouw- en renovatie)plannen ter inzage te leggen voor de 
commissie op het moment dat deze definitief zijn. 

  
 10. Rondvraag leden en sluiting 
 Geen.  
  
 De voorzitter sluit de vergadering om 23.05 uur. 
  
 Aldus vastgesteld in de vergadering van 8 april 2008, 
 de commissiegriffier,               de voorzitter, 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN COMMISSIE SAMEN WONEN 
Bijgewerkt tot d.d. 11-3-2008 

 
Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoeren 

door 
Streefdatum 
behandeling 

1 29-11-05 Stedelijk gebied De raad zal gevraagd worden een standpunt in te 
nemen over medewerking aan de wijziging 
bestemmingsplan Reijerwaard. 

Den Boef 2de kwartaal  
2008 

2 07-02-06 
18-01-07 
 

Verkoop pand 
Noordstraat 56 

De commissie wordt op de hoogte gehouden van 
de ontwikkelingen tav de verkoop en de 
borgstelling én over de mogelijkheid tot verkoop 
met of zonder grond. 

Den Boef April 2008 

3 01-06-06 Randvoorwaarden 
4e fase 
Centrumplein 

Nagegaan wordt hoezeer een aanpassing van 
het dijktalud noodzakelijk is. 

Den Boef  

4 18-10-07 Divers De commissie te informeren over: 
- of de rapportage aanbodsysteem 

gecombineerd wordt met het in beeld 
brengen van de woonwensen; 

- de kosten van de meetgegevens en de 
rapportages luchtkwaliteit worden nog 
schriftelijk verstrekt 

Den Boef  
April 2008 

6 18-10-07 Herziening WOP 
Bolnes 

Bij de herziening van het WOP Bolnes in 2008 
zal reductie van groen als aandachtpunt wordt 
meegenomen. 

Den Boef  

7 11-03-08 Locatie 
verpleeghuisvoorzie
ning Bolnes 

De uitwerking van de bouwplannen ter inzage 
leggen voor de commissie op het moment dat 
deze beschikbaar zijn.  

Den Boef  

8 11-03-08 Schoolmeesters-
woning Rijsoord 

De (bouw- en renovatie)plannen ter inzage 
leggen voor de commissie op het moment dat 
deze definitief zijn. 

Den Boef  

 
 

LIJST MET ACTIE EN AANDACHTSPUNTEN 
 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1. 19-10-06 Plaatsing 
windturbines 

Bezoek brengen aan een windturbinepark op een 
moment dat het nader onderzoek bekend is.  
 

Den Boef  

2. 07-06-07 
15-01-08 

Startbrief 
Slikkerveer z-o 

Agenderen van de startbrief voor alle 
vergaderingen van deze commissie in 2008.   
 

Griffie Elke 
vergadering 

3. 12-02-08 Nieuwe Wet op de 
Ruimtelijke 
Ordening 

Uitleg over de nWRO aan de commissie- en 
raadsleden. 

Den Boef/ 
Griffie 

 

 
 
 

 
 
 

 
 


